

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: dinsdag 1 juli 2014 10:41
Aan: Nieuwsarchief
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Is deze nieuwsbrief niet goed leesbaar? Bekijk hem dan in je browser

Vrouwennieuws

1 juli 2014

Nieuw op de RoSa-website

Parlementaire vertegenwoordiging van vrouwen 2014



Hoeveel vrouwen vinden we terug in de verschillende parlementen? Brachten alle verkozen vrouwen het tot parlamentslid? RoSa presenteert u de cijfers.

Gisteren was RoSa uitzonderlijk gesloten als gevolg van een treinstaking. RoSa's vrouwennieuws van 30 juni stond zoals gewoonlijk op de RoSa website. Maar als abonnee van RoSa's vrouwennieuws moest u het helaas een dagje zonder uw bericht stellen. Vandaag maken wij dit goed: u ontvangt al het nieuws van gisteren en vandaag bijeen in dit bericht.

In het nieuws

- [Sporza-tv, macho-tv](#) (De Standaard, 01/07/2014)
- [Vlaams-Brabantse vrouwen stellen eerste kind langst uit](#) (De Standaard, 01/07/2014)
- ['Hebzuchtige Hillary' onder vuur](#) (De Morgen, 01/07/2014)
- [Transgenders kunnen makkelijker m/v in paspoort wijzigen](#) (De Volkskrant, 01/07/2014)
- [Retour des infections sexuellement transmissibles](#) (Le Monde, 01/07/2014)
- [Avis attendu de la CEDH sur le voile intégral](#) (Libération, 01/07/2014)
- [Adverts for women: The gender agenda](#) (The Independent, 01/07/2014)
- [Children as young as eight 'want to be thinner than average body size'](#) (The Guardian, 01/07/2014)
- [Ariël, Jasmine en Doornroosje binden de strijd aan tegen incest](#) (De Redactie, 30/06/2014)
- [Niet voor mietjes, wel voor meisjes](#) (De Morgen, 30/06/2014)
- [Pakistaanse in brand gestoken na afwijzing huwelijksaanzoek](#) (De Volkskrant, 30/06/2014)
- [ABCD de l'égalité : "Le gouvernement rogne le progrès"](#) (Le Monde, 30/06/2014)
- [Abandon des "ABCD de l'égalité" : le PCF dénonce une reculade piteuse](#) (Libération, 30/06/2014)
- [hashtagLikeAGirl campaign](#) (The Independent, 30/06/2014)
- [Can boys wear skirts? France divided by genderstereotyping experiment in primary schools](#) (The Independent, 30/06/2014)
- [All you lesbians behaving badly are strip clubs what liberation is for?](#) (The Guardian, 30/06/2014)
- [Disney heroines kissed by fathers in unauthorised anti-rape campaign](#) (The Guardian, 30/06/2014)
- [The gift of a lifetime: how trans 'top surgery' changed my life](#) (The Guardian, 30/06/2014)
- [Education is a powerful weapon, so let's arm young girls with it](#) (The Guardian, 30/06/2014)

- Hobby Lobby case: Court curbs contraception mandate (BBC News, 30/06/2014)
- Relationship lessons dropped from domestic violence bill (BBC News, 30/06/2014)
- Women more affected by severe violence, expert says (BBC News, 30/06/2014)
- Violence bill 'must focus on women' (BBC News, 30/06/2014)
- Domestic abuse bill 'disappointment' from campaigners (BBC News, 30/06/2014)
- Older sperm donors 'just as good' (BBC News, 30/06/2014)
- Carly Fiorina slams Dems' 'War on Women' campaign (CNN, 30/06/2014)
- U.S. Supreme Court deals a blow to Obamacare with contraceptives ruling (The Globe and Mail, 30/06/2014)
- U.N. maternal health programs cost billions with little benefit, reports show (The Globe and Mail, 30/06/2014)
- Trans Bodies, Trans Selves: Roadmap to transgender (The Globe and Mail, 30/06/2014)
- Clermont's female soccer coach knows she'll be looked at differently (The Globe and Mail, 30/06/2014)
- Wanneer seks meer lijdensweg dan lust is: asexualiteit in kaart (De Morgen, 29/06/2014)
- Paus Franciscus omzeilt vragen over vrouwen binnen de kerk (De Standaard, 29/06/2014)
- Gay pride en Turquie: des dizaines de milliers de manifestants défient Erdogan (Libération, 29/06/2014)
- Pride 2014: Still here, still relevant and a sign of how things have changed for the better (The Independent, 29/06/2014)
- Where are all the female engineers? (The Independent, 29/06/2014)
- Jo Swinson on flexible working: 'The culture won't change overnight' (The Independent, 29/06/2014)
- The Nigerian girls are still missing (The Independent, 29/06/2014)
- Women more vulnerable to Islamophobia: Traditional dress makes wearer 'visibly Muslim' and a soft target for abuse, say researchers (The Independent, 29/06/2014)
- Pakistani couple killed over marriage; girl burned alive after rejecting proposal (The Globe and Mail, 29/06/2014)
- Brides for sale: trafficked Vietnamese girls sold into marriage in China (The Guardian, 29/06/2014)
- Pakistan woman and husband killed by family over unapproved marriage (The Guardian, 29/06/2014)
- Dan toch vrouw hoofdcoach bij Franse tweedeklasser Clermont (De Morgen, 28/06/2014)
- Kunstenaar gebruikt Disney-figuren in strijd tegen incest (De Morgen, 28/06/2014)
- 'Transgender moet geslacht in paspoort nog makkelijker kunnen aanpassen' (De Volkskrant, 28/06/2014)
- WO I: Vrouwen zijn gelijkwaardig (soort van) (De Volkskrant, 28/06/2014)
- Afghanistan : des femmes en selle pour leur liberté (La Libre Belgique, 28/06/2014)
- Les Russes interdites de culottes en dentelle (La Libre Belgique, 28/06/2014)
- Les transsexuels en attente d'une reconnaissance (Le Monde, 28/06/2014)
- Egalité garçon-fille : le "plan d'action" qui cache un recul du gouvernement (Le Monde, 28/06/2014)
- Egalité filles-garçons: Najat Vallaud-Belkacem confirme l'arrêt des ABCD (Libération, 28/06/2014)
- Corinne Diacre nommée entraîneur du Clermont Foot (Libération, 28/06/2014)
- Clermont appoint another female head coach to replace Helena Costa (The Independent, 28/06/2014)
- Kirstie Allsopp: 'They say 'she is retrograde, backward-thinking'. F**k off, I am a feminist' (The Independent, 28/06/2014)
- Women targeted in rising tide of attacks on Muslims (The Guardian, 28/06/2014)
- Diacre trainiert als erste Frau ein Profi-Männerteam (Sueddeutsche Zeitung, 28/06/2014)
- Christin im Sudan kann womöglich bald ausreisen (Sueddeutsche Zeitung, 28/06/2014)
- Clichés over meisjes beu? Bekijk dan deze video (De Morgen, 27/06/2014)
- Expo: provocerende vrouwenportretten uit de jaren 70 (Knack, 27/06/2014)
- Mexicaans meisje gestraft voor zelfverdediging na verkrachting (Knack, 27/06/2014)
- Mexicaans meisje veroordeeld voor zelfverdediging tijdens verkrachting (De Wereld Morgen, 27/06/2014)
- 'Terdoodveroordeelde Soedanese vrouw in ambassade VS' (De Volkskrant, 27/06/2014)
- Avec Always, les femmes n'ont plus peur d'agir "comme une fille" (La Libre Belgique, 27/06/2014)
- Egypt woman plans to open school for female taxi drivers (BBC News, 27/06/2014)
- Salwa Bugaighis assassination: Women break taboos at Libyan human rights activist's funeral (The Independent, 27/06/2014)
- Pride 2014: How did we go from shouting at the top of our lungs to merely asking for sympathy? (The Independent, 27/06/2014)
- Buy me some peanuts and sexism: Sports' misunderstanding of female fandom (The Globe and Mail, 27/06/2014)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers. Meer vrouwennieuws vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be
 Wil je deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding "uitschrijven vrouwennieuws".

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je bent ingeschreven in de mailinglist van RoSa vzw.

Van werk of internetprovider veranderd? Pas je gegevens aan en ga naar:

http://www.rosadoc.be/phplist/public_html/lists/?p=preferences&uid=e6d6cd8bf08371da497769c75d89df1f

powered by [phpList](#)

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je bent ingeschreven in de mailinglist van RoSa vzw.

Van werk of internetprovider veranderd? Pas je gegevens aan en ga naar:

http://www.rosadoc.be/phplist/public_html/lists/?p=preferences&uid=74cb7b744ba7aad68bc76df6de0c132d

POWERED BY [PHPLIST](#)

-->